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P r o t o k ó ł   
 

 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

z dnia 3 grudnia 2019 roku pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 3 grudnia 2019 r. swoją obecność odnotowało 5 

członków Komisji. Nieobecny na posiedzeniu Komisji był Radny p. Jerzy Pawluczuk (lista 

obecności w załączeniu do protokołu). 
 

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Z-ca Burmistrza Miasta - p. Daniel Choinka; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Analiza budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 r; 

3. Sprawy różne. 

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka  dnia 3 grudnia 2019 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  

quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu jawnym 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw”  

i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Analiza budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 r; 

 Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

budżetu  poinformowała,  że zapisy ujęte w projekcie budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka 

ukształtowały dochody miasta na poziomie 130 mln. zł., wydatki na poziomie 154 mln. 700 

tys. zł. przy czym wynik budżetu wynosi 24 mln. 600 tys. zł. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 

wynik budżetu kształtuje się na minusie i stanowi deficyt miasta. Skarbnik Miasta p. Anna 
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Wilczyńska poinformowała, że do powyżej przytoczonych zapisów dochodzi jeszcze kredyt 

w wysokości 27 mln. 350 tys. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jaka jest łączna kwota zadłużenia.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że łączna kwota zadłużenia jest 

to 54 mln. zł. Skarbnik Miasta poinformowała, że wiadome jest na chwilę obecną, że kredyt 

zostanie zmniejszony o około 2 mln. 500 tys. zł. z roku bieżącego.  Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniła, że rzeczywisty stan finansów miasta będą przestawiać sprawozdania, 

które zostaną przedłożone w styczniu 2020 roku. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że  

w kwocie 54 mln. zł. zawiera się cały kredyt z 2020 roku informując jednocześnie, że na to 

składa się inwestycja ul. Prusa – Lubiejewska z kwotą 5 mln. zł. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska zauważyła, że sama w/w inwestycja generuje sporą cześć kredytu.  

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że należałoby założyć równie, że  

w projekcie budżetu miasta nie ma wydatków inwestycyjnych na budowę szkoły poza 1 mln. 

zł. Radny zapytał czy jeżeli wydatki na budowę szkołę zostaną dołożone do budżetu miasta  

w roku następnym sytuacja finansowa miasta będzie nadal bezpieczna.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że gdyby sytuacja finansowa 

miasta nie była nadal bezpieczna WPF nie zostałaby ułożona w taki sposób jak ma to miejsce 

na chwilę obecną. Skarbnik Miasta poinformowała, że będzie taki rok kiedy konieczne będzie 

przystopowanie wydatków inwestycyjnych miasta i skupienie się wyłącznie na realizacji 

inwestycji budowy szkoły.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyższej wypowiedzi Skarbnik 

Miasta zapytał z czego wobec tego władze miasta zamierzają zrezygnować. Radny wyraził 

zdanie, że z powyższej wypowiedzi można wywnioskować, że władze miasta zrezygnują  

z realizacji inwestycji ulic na terenie miasta. Radny wyraził opinię, że za dużo zostało 

rozpoczęte projektów nie biorąc pod uwagę kosztów z tym związanych. Radny nawiązał do 

tematu planowanych inwestycji wykonania rond na terenie miasta w kadencji kiedy 

Burmistrzem Miasta był Pan Władysław Krzyżanowski. Radny przypomniał, że wówczas 

wykonane zostały dwie dokumentacje techniczne a co za tym idzie również poniesione 

koszty. Radny zwrócił uwagę, że wówczas w/w inwestycje nie zostały zrealizowane  

i poniesione koszty w wysokości 80 zł. zostały całkowicie zmarnowane. Radny wyraził 

obawę aby nie było podobnej sytuacji w przypadku kolejnych inwestycji.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał czy staranie się i pozyskiwanie środków 

zewnętrznych nie spowoduje, że finanse miasta zostaną „wciągnięte w wir czarnej dziury”. 

Radny zwrócił uwagę, że na chwilę obecną z informacji dostępnych w mediach wynika, że 

środki zewnętrzne zaczynają ulegać wyczerpaniu. Radny zauważył, że na chwilę obecną 

jedynym większym projektem drogowym poza ul. Kościuszki, ul. Podstoczysko czy  

ul. Łączną jest ul. B. Prusa i ul. Sikorskiego. Radny poddał pod rozwagę czy bardziej 

zasadnym działaniem nie byłoby wykonanie w pierwszej kolejności ul. Sikorskiego. Radny 

uzasadnił swoją powyższą wypowiedź tym, że poza koniecznością wykonania ronda przy ul. 

B. Prusa i naprawy innych drobnych mankamentów pozostała część nawierzchni jest w dosyć 
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przyzwoitym stanie. Radny wyraził zdanie, że w podejmowanych działaniach inwestycyjnych 

widoczny jest bałagan. Radny zwrócił uwagę, że szczególnie widać to na przykładzie  

ul. B. Prusa.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakie były na 2019 rok przewidywane dochody 

miasta a jakie zostały faktycznie zrealizowane na chwilę obecną.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że  dochody w projekcie budżetu 

miasta na 2019 rok zostały zaplanowane na poziomie 118 mln. zł. Skarbnik Miasta 

poinformowała, że na chwilę obecną przygotowując uchwałę czyszczącą można 

zaobserwować, że wykonanie budżetu z tytułu dochodów wyniosło 108 mln. 500 tys. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dochodów miasta zapytał ile 

miasto straciło na zamknięciu mleczarni. Radny poinformował, że do chwili obecnej  

w mleczarni zatrudnione było 120 osób, które na chwilę obecną straciło pracę.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że z przeprowadzonych w tym 

zakresie wyliczeń wynika, że utracona kwota z tytułu podatku wynosi 72 tys. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że do powyższej kwoty dochodzą 

jeszcze inne środki finansowe np. podatek od nieruchomości.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu podniesionego przez 

radnego dotyczącego mleczarni zwróciła uwagę, że radny oczywiście ma racje informując 

jednocześnie, że władze miasta nie mają wpływu na prywatne decyzje przedsiębiorców.  

Radny p. Krzysztof Laska nawiązując do tematu wydatków miasta zapytał co należy 

rozumieć przez zadanie inwestycyjne Przebudowa Przejazdu Kolejowego ul. Wileńska 

zaplanowane na kwotę 100 tys. zł. Radny zapytał czy przejazd kolejowy, o którym mowa 

należy do miasta czy PKP. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu ul. Żale. Radny 

zapytał czy zaplanowana w projekcie budżetu kwota wiąże się z dokończeniem trwającej 

inwestycji w/w ulicy.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o ul. Żale to tak 

informując jednocześnie, że w przypadku przebudowy przejazdu kolejowego osobą właściwą 

do udzielenia wyjaśnień w tym zakresie będzie Dyrektor RG p. Sylwia Kos.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał co wiąże się z zapisem ujętym w projekcie budżetu 

miasta na 2020 rok pod nazwą Centrum Opiekuńczo - Mieszkalne zaplanowanym na kwotę  

1 005 000,00 zł.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że realizacja zadania pod nazwą 

Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne finansowe jest w 100 % przez środki zewnętrzne. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w związku z powyższym zadanie to zostało ujęte w dochodach 

i wydatkach miasta i jest ono skierowane do osób niepełnosprawnych.  

Radny p. Krzysztof Laska w następnej kolejności nawiązał do tematu ujętych  

w projekcie budżetu środków finansowych na nadania inwestycyjne pod nazwą – Elewacja 



Strona 5 z 10 
 

Budynku Ratusza oraz Izolacja Pionowa Budynku Ratusza. Radny poddał pod rozwagę czy  

w danej chwili wydatkowanie środków na w/w zadania jest dobrym pomysłem.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu wykonania elewacji  

i izolacji budynku Urzędu Miasta poinformowała, że jeżeli w/w zadanie miałoby zostać 

wykonane na całym budynku środki finansowe w wysokości 600 tys. zł. są to zbyt małe 

środki. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że celem wprowadzenia w/w zadania do projektu budżetu 

miasta było to aby wykonać najbardziej pilne prace remontowe na budynku Urzędu Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że na chwilę obecną z informacji 

dostępnych w mediach wynika, że dostępne są duże środki finansowe na realizację zadań 

dotyczących budynków administracji publicznej. Radny zauważył, że budynek Urzędu Miasta 

jest budynkiem administracji publicznej. Radny zwrócił uwagę, że gdyby miastu udało by się 

pozyskać środki finansowe na realizację w/w zadania poniosło by ono koszty jedynie  

w wysokości 10 % wartości całej inwestycji. Radny w następnej kolejności nawiązał do 

tematu czujników pomiaru natężenia smogu na terenie miasta. Radny zapytał czy środki na 

zakup i montaż w/w czujników zostały w projekcie budżetu miasta ujęte.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odniósł się do tematu planowanej 

Przebudowy Przejazdu Kolejowego ul. Wileńska. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że 

powyższy przejazd kolejowy znajduje się częściowo na terenie miasta a częściowo na terenie 

gminy.  Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na chwilę obecną gmina 

wykonuje projekt mający na celu modernizację ul. Torowej. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, 

że miasto w porozumieniu z PKP również uczestniczy w modernizacji.  Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że po stronie miasta planowane jest dokończenie 

ulicy na odcinku od ul. Wileńska do przejazdu kolejowego poprzez uzupełnienie powyższego 

odcinka nawierzchnią asfaltową.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu PKP zwrócił uwagę, że jakiś czas 

temu prowadzone były rozmowy na temat wznowienia przejazdów kolejowych pomiędzy 

Miastem Ostrów Mazowiecka a Miastem Ostrołęka. Radny zapytał jak na chwilę obecną 

przedstawia się powyższa sytuacja.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną trwa 

modernizacja w/w odcinka.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że w Urzędzie Miasta była wyłożona 

jakiś czas temu lista dotycząca przywrócenia przejazdów kolejowych na powyżej wskazanej 

trasie, na którą mogli wpisywać się mieszkańcy miasta. Radny poinformował, że również 

wpisał się na powyższą listę.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu termomodernizacji budynków 

komunalnych na terenie miasta. Radny zapytał jaki to dotyczy budynków.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że musi on sprawdzić 

powyższą kwestię w związku z czym udzieli on odpowiedzi na powyższe pytanie w 

późniejszym terminie.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu rewitalizacji centrum miasta 

zapytał jak na chwilę obecną przedstawia się rewitalizacja ul. Batorego. Radny zapytał czy 

powyższa inwestycja ponownie została odłożona w czasie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak informując 

jednocześnie, że spowodowane jest to tym, że na chwilę obecną nie ma żadnych programów 

pozwalających na pozyskanie środków zewnętrznych w tym zakresie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy jeżeli w budżecie miasta znalazła się kwota 

80 tys. zł. zarezerwowana na zadanie rewitalizacja centrum miasta to z jakim przeznaczeniem 

została ona zarezerwowana.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że kwota o którą pyta radny 

została zabezpieczona na ewentualne pojawienie się konkursu w tym zakresie.  

Radny p. Stanisław Dylewski następnie zapytał o kwestie związane z środkami, które 

zostały ujęte w projekcie budżetu miasta z przeznaczeniem na remont elewacji budynku 

Ratusza.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jak radny na pewno 

zdołał zauważyć elewacja budynku Urzędu Miasta wymaga natychmiastowej naprawy lub 

interwencji. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że ma to związek z tym, że elewacja budynku 

pęka i odpada oraz występują na niej liczne zacieki.  

Radny p. Stanisław Dylewski zaproponował aby w powyższym zakresie postarać się  

o pozyskanie środków zewnętrznych i wykonać remont elewacji budynku Urzędu Miasta raz 

a porządnie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie na wszystko jest 

możliwe pozyskanie środków zewnętrznych. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że tak 

gdzie środki są dostępne i istnieje możliwość ich pozyskania są one pozyskiwane.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  nawiązał do tematu pisma, które 

wpłynęło do Wojewódzkiej Komendy Policji. Przewodniczący  Komisji przypomniał, że 

powyższe pismo dotyczy zwolnienia z podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  zapytał jak powyższe pismo zostało 

rozpatrzone i jakie jest stanowisko miasta w powyższej sprawie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powyższe pismo owszem 

wpłynęło jednak na chwilę obecną nie ma jeszcze żadnego rozstrzygnięcia ani decyzji  

w sprawie.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu patroli policji na terenie miasta. 

Radny poinformował, że nie można się doprosić od KPP wzmożenia ilości patroli. Radny na 

potwierdzenie swojego powyższego stanowiska okazał zdjęcia zdewastowanych wiat 

przystanków autobusowych na terenie miasta. Radny w związku z powyższym zapytał gdzie 

są patrole zarówno Straży Miejskiej jak i policji. Radny wyraził zdanie, że rozwiązanie 
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powyższej sprawy mogłoby stanowić wzmożenie pieszych patroli zarówno Straży Miejskiej 

jak i policji.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał czy dynamika przyrostu kosztów ponoszonych  na 

kulturę fizyczną nie jest zbyt duża.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  wyraził zdanie, że do sportu i kultury 

fizycznej zawsze dokładane były środki finansowe.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu umorzenie podatków. Radny 

zauważył, że jeżeli się zwalnia z podatków zbyt dużo osób wówczas również dochody miasta 

są znacznie mniejsze.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że ulgi z tytułu podatków 

przyznawane są osobą najuboższym, którzy mają bardzo niskie dochody i nie stać ich na 

opłacenie podatku.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  nawiązał do zapisu ujętego  

w projekcie budżetu miasta dotyczącego modernizacji kina. Przewodniczący  Komisji zwrócił 

uwagę, że na powyższą inwestycje została zabezpieczona kwota 80 tys. zł. Przewodniczący  

Komisji p. Mirosław Gromek  zapytał co zostało jeszcze przewidziane w ramach tej 

modernizacji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powyższa kwota została 

przewidziana na dokończenie inwestycji modernizacji kina czyli między innymi na 

wykonanie parkingów.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jaki będzie koszt ostateczny modernizacji kina.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że ponieważ powyższa 

inwestycja trwa 3 lata nie jest on w stanie podać całkowitego kosztu inwestycji. Z-ca 

Burmistrza Miasta wyjaśnił, że poda on powyższą informację jednak po uprzednim jej 

sprawdzeniu w późniejszym terminie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy wykonany remont kina został odebrany 

przez Straż Pożarną.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wykonana modernizacja 

nie podlega odbiorowi przez Straż Pożarną.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do tematu bezpieczeństwa zwrócił uwagę, 

że do niedawna w sali kinowej znajdowały się dwa wyjścia ewakuacyjne natomiast na chwilę 

obecną jest tylko jedno wyjście. Radny poddał pod zastanowienie co stanie się w przypadku 

wystąpienia zagrożenia pożarowego. Radny wyraził przypuszczenie, że spowoduje to wybuch 

paniki. Radny w następnej kolejności poinformował, że złożył on wniosek do projektu 

budżetu miasta na 2020 rok dotyczący zamontowania kamer monitoringu przy nowo 

wybudowanym placu zabaw przy MD, ul. 3 Maja. Radny wyraził zdanie, że powyżej 
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wskazane miejsce jest bardzo specyficzne ze względu na znajdujący się w pobliży sklep 

alkoholowy. Radny zwrócił uwagę, że zakup kamery monitoringu to koszt 4 tys. zł.  

 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że koszt zakupu jest o wiele 

większy do tego który przytoczył powyżej radny. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że chcąc 

dokonać zakupu miasto jako instytucja musi ogłosić postępowanie przetargowe co natomiast 

wiąże się z znacznie większymi kosztami.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że przytoczona kwota 4 tys. zł. jest to 

kwota podana przez jednego z pracowników Urzędu Miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu zamontowania 

kamery monitoringu miejskiego przy nowo powstałym placu zabaw zwrócił się z pytaniem do 

radnego gdzie proponuje on zamontowanie rejestratora.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że w pobliskim budynku MDK 

uzasadniając swoją wypowiedź tym, że jest to budynek użyteczności publicznej.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał na kiedy został wyznaczony przewidywany czas 

rozpoczęcia prac remontowych i modernizacyjnych na ul. Kościuszki.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że termin zostanie ustalony  

z wykonawcą telefonicznie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą aby termin rozpoczęcia prac nie 

przypadł z chwilą kiedy spadnie śnieg.  

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił się z prośbą o wyrównanie nierówności 

nawierzchni asfaltowych na ul. Różańskiej na odcinku od sklepu Lidl do ul. Tamkowej.  

AD. 3 

Sprawy różne. 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek poinformował, że do Komisji wpłyną 

szereg pism dotyczących umieszczenia w budżecie Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok 

środków finansowych na realizację zgłoszony w pismach inwestycji. Przewodniczący  

Komisji wyraził zdanie, że Komisją właściwą do rozpatrzenia większości w/w pism jest 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. Przewodniczący  

Komisji p. Mirosław Gromek uzasadnił swoją powyższą wypowiedź tym, że złożone do 

projektu budżetu pisma dotyczą spraw finansowych.  

Radna p. Beata Herman zapytała czego dotyczą złożone pisma i czy dotyczą one 

również zabezpieczenia w projekcie budżetu miasta środków na budowę dróg.  

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek odpowiedział, że część złożonych 

pism dotyczy próśb o zabezpieczenie w projekcie budżetu miasta na 2020 rok środków na 

realizację inwestycji budowy dróg. Przewodniczący  Komisji poinformował, że wszystkie 

powyższe pism znajdują się w programie e-sesja w zakładce informator pod nazwą Pisma  
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z prośbą o rozpatrzenie do projektu budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek odczytał kolejno pisma dotyczące budowy 

dróg na terenie miasta celem zapoznania wszystkich członków Komisji z ich treścią. 

Przewodniczący  Komisji nawiązał do jednego z pism złożonego przez mieszkańców bloków 

położonych przy pl. Waryńskiego. Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił 

uwagę, że powyższe pismo dotyczy zabezpieczenia w budżecie miasta na 2020 rok środków 

finansowych na budowę ok. 150 m odcinka ulicy łączącej ul. Krótką z ul. Fryczego.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyżej przytoczonego pisma 

poinformował, że odbyło się w powyższej sprawie spotkanie pomiędzy mieszkańcami  

a Burmistrzem Miasta. Radny zwrócił uwagę, że na powyższym spotkaniu padła deklaracja 

złożona przez burmistrza wobec rozważenia wykonania w/w odcinka drogi. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do tematu miejsc parkingowych przeznaczonych Galerii 

Carrefour. Radny wyraził zdanie, że bardzo dużym błędem było umiejscowienie miejsc 

parkingowych dla Galerii Carrefour aż przy targowicy. Radny przypomniał, że w pierwotnym 

projekcie parking miał znajdować się w podziemiach powyżej wskazanej galerii. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do tematu ul. Piaskowej. Radny przypomniał, że  

w powyższej sprawie wielokrotnie prowadzone były rozmowy pomiędzy mieszkańcami ul. 

Piaskowej a władzami miasta. Radny poinformował, że prośbą mieszkańców o wykonanie 

w/w ulicy dotyczy wykonania nawierzchni  drogi na odcinku od ul. Wołodyjowskiego. Radny 

wyraził opinię, że wykonanie powyższej ulicy jest jak najbardziej wskazane uzasadniając to 

tym, że jest to jedna z najstarszych ulic w mieście. Radny zwrócił uwagę, że jeżeli 

realizowane są ulice położone za cmentarzem czy ulice nowo powstałe to tym bardziej 

zasadne i właściwe jest wykonanie takiej ulicy jak ul. Piaskowa.  

Radna p. Beata Herman nawiązując do tematu realizacji inwestycji ul. Piaskowej 

wyjaśniła, że w przypadku powyżej wskazanej ulicy sporą  blokadą jest sytuacja związana  

z realizacją ul. Wołodyjowskiego.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu ul. Piaskowej zwrócił uwagę, że 

realizacją w/w inwestycji będzie bardzo kosztowna. Radny wyraził przekonanie, że na jej 

realizację  nie wystarczy kilka tysięcy złotych a potrzebne będzie kilka mionów złotych.  

Radny p Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że właściwym działaniem było by 

zrealizowanie inwestycji ul. Piaskowej kończąc tą inwestycję na wysokości  

ul. Wołodyjowskiego.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu realizacji inwestycji ul. Piaskowej 

zwróciła uwagę, że zaskakującą informacją jest to, że mieszkańcy, którzy sprzeciwiają się 

budowie ul. Wołodyjowskiego popierają realizację inwestycji ul. Piaskowej.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał ile planowanych inwestycji ujęte zostało  

w projekcie uchwały dotyczącej wydatków niewygasających.  

Kierownik Biura Rady p. Izabela Rejniak odpowiedziała, że na chwilę obecną nie ma 

jeszcze uchwały w/s wydatków niewygasających. Kierownik Biura Rady wyjaśniła, że 
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powyższa uchwała zostanie przedłożona radnym do zapoznania wraz z materiałami na 

najbliższą sesję Rady Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dokumentacji technicznych na 

realizację poszczególnych inwestycji wyraził opinię, że w budżecie miasta nie powinny 

zostać uwzględnione żadne środki finansowe na wykonanie dokumentacji technicznych ulic. 

Radny wyraził zdanie, że w pierwszej kolejności powinny zostać wykonane inwestycje ulic, 

na które dokumentacja techniczna została sporządzona. Radny wyraził zdanie, że w związku  

z powyższym właściwym działaniem w/s było by sporządzenie długoterminowego 

harmonogramu planowanych inwestycji drogowych. Radny zwrócił uwagę, że przekazanie 

informacji mieszkańcom miasta wraz z załączonym harmonogramem, który wskazywał by 

planowany termin realizacji danej inwestycji byłby właściwym sposobem rozwiązania 

sprawy.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

   Mirosław Gromek 
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